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Protokół 
z posiedzenia Komisji ds. Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz 
Ochrony Środowiska Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 16.01.2023 r. pod 
przewodnictwem p. Mirosława Gromka – Przewodniczącego Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie: 

W posiedzeniu Komisji w dniu 16 stycznia 2023 r. udział wzięło 6 członków Komisji. 
Posiedzenie odbyło się z możliwością porozumiewania się na odległość. 
(Lista obecności dołączona do protokołu). 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Z-ca Burmistrza Miasta – p. Daniel Choinka. 
2. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołów z 
poprzednich posiedzeń Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIV sesję Rady Miasta. 
3. Sprawy różne. 

AD 1 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek dokonał otwarcia posiedzenia Komisji.  
Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawił proponowany porządek obrad. 
Komisja przyjęła porządek obrad bez uwag. Komisja nie wniosła uwag do protokołu z 
poprzedniego posiedzenia Komisji. 

AD 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIV sesję Rady Miasta. 

Podjęcie uchwał: 

a)  W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 
b)  W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że zmiany w budżecie związane 
są z koniecznością zwrotu dofinansowania, które miasto otrzymało na modernizację przejść 
dla pieszych. Zaznaczyła, że środki na zwrot dofinansowania pochodzą z budżetu 
przeznaczonego na modernizację dróg. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał o przyczynę zwrotu dofinansowania. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że zwrot musiał nastąpić z powodu 
niedopatrzenia w składanej dokumentacji. Zaznaczył, że zabrakło jednego dokumentu, który 
był niezbędny do rozliczenia dofinansowania. 

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że taka sytuacja jest skutkiem zaniedbania 
przez pracownika, który wykonywał swoje obowiązki. Stwierdził, że osoba za to 
odpowiedzialna powinna ponieść odpowiednie konsekwencje. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka przypomniał, że miasto uzyskało wiele środków z 
funduszy zewnętrznych i jest to pierwszy taki błąd, który pojawił się przy realizowaniu 
inwestycji. 

Radny p. Stanisław Dylewski negatywnie ocenił fakt zwrócenia dofinansowania ze 
środków, które miały zostać przeznaczone na modernizację ulic. Radny poruszył również 
temat złego stanu asfaltu przy ul. 11 Listopada oraz przy ul. Moniuszki  



Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że poprzednim roku zostało 
wykonane odwodnienie ul. Moniuszki oraz ul. Malczewskiego a w bieżącym roku planowany 
jest przetarg na modernizację w/w ulic. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji w związku z powyższym poddał pod głosowanie celem 
zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

b)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Informacje o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

Radny p. Krzysztof Laska zapytał o etap planowanej rewitalizacji ul. Batorego. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował o skomplementowanej dokumentacji 
ul. Batorego a także o planowanym ogłoszeniu przetargu na jej wykonanie. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy bez dofinansowania będzie możliwe 
wykonanie rewitalizacji ul. Batorego. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że na rewitalizację ul. Batorego ze 
środków własnych miasto przeznaczy 500 tys. zł. 

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że środki na zwrot dofinansowania nie 
powinny być ściągane z budżetu przeznaczonego na modernizację dróg. Zaznaczył, że w 
mieście jest wiele ulic, które potrzebują naprawy. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek w związku z powyższym stwierdził, że 
Radni przyjęli informacje o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

AD 3  
Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek poinformował, że do porządku obrad 
najbliższej sesji Rady Miasta zostanie dołączona uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia stawki za 1 kilometr przebiegu przejazdu. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że zmiana uchwały dotyczy 
uzupełnienia treści formalnych. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy podjęto działania dotyczące usunięcia lub 
naprawy murka oporowego przy ul. 3 Maja. Radny przypomniał, że dwa lata temu został 
zapewniany o jego usunięciu lub naprawieniu. Radny poruszył również temat terenu 
ryneczku, który znajduje się przy ul. Pocztowej. Teren ten wymaga modernizacji. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że na ten moment teren ryneczku 
funkcjonuje na działce, która należy do miasta. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał również o sytuację cmentarza żydowskiego, który 
znajduje się na terenie targowiska. 



Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że granice zostały już 
ustalone. Przypomniał również, że sprawa cmentarza została omawiana na poprzednich 
posiedzeniach sesji Rady Miasta.  

Brak głosów w dyskusji. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Mirosław Gromek 

Sporządziła: 

Katarzyna Kowalczyk – pomoc administracyjna (stażystka) 


